
Bryggeriets utbyggingsplaner diskuteres i kommunen

  Fredrikstad Bryggeriets planer om leiligheter på fjellet bak bryggeriet er ennå ikke lagt ut
offentlig. Kommunens administrasjon ønsker å diskutere trafikkløsninger med Bydalens Vel og
lokalsamfunnet for å få best mulig bakgrunn for de vurderingene kommunen skal foreta.

   

  Velforeningens trafikk- og utbyggingskomité har siden årsmøtet overvåket hvor langt planene
har kommet. Før byggesøknaden blir lagt ut, ønsker kommunen å få en best mulig bakgrunn for
de vurderingene den skal foreta. Bydalens Vel har fra første stund påpekt at trafikk- og
parkeringsproblemene i Bydalen må løses. Komiteen holder tett kontakt med både kommune og
utbygger.
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